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Interpelacja dotycząca potrzeby działań dezynsekcyjnych w lokalach należących 

do gminy Lublin 

W związku z docierającymi do mme sygnałami od mieszkańców centrum Lublina, 

dotyczącymi problemu z insektami (głównie pluskwami) w zajmowanych przez nich 

nieruchomościach, proszę o zdiagnozowanie i rozwiązanie niniejszego problemu w lokalach 

należących do gminy Lublin. Zgodnie z obowiązującym prawem, dezynsekcja, a więc również 

odpluskwianie, leży w obowiązku właścicieli lub zarządców nieruchomości ( o czym stanowi art.22 

ust.! z dnia 05.12.2008 r ustawy o zapobieganiu oraz zwalczaniu zakażeń i chorób zakaźnych u 

ludzi). 

W związku z powyższym, obok konieczności podjęcia działań w tej kwestii, proszę o 

odpowiedź na następujące pytania: 

Czy w roku bieżącym przeprowadzana była dezynsekcja w lokalach należących do gminy 

Lublin? 

W ilu lokalach sygnalizowano taki problem w bieżącym roku? 

Jakie środki pieniężne zostały przeznaczone na ten cel w ostatnich trzech latach? 

Jednocześnie proszę o wnikliwą analizę sytuacji mieszkańców nieruchomości przy ulicy 

Lubartowskiej 24 b, którzy od dłuższego czasu sygnalizują niniejszy problem. 

Proszę o priorytetowe ustosunkowanie się do treści niniejszej interpelacji. 

Z wyrazami szacunku 
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